
Application Method

無需按金，無需預繳
No Deposit required and prepayment required

出卡無任何行政費、手續費
No administrative fees, Handling fees for card removal

無入油限制
No oil restrictions

每月電子賬單紀錄，入油紀錄清晰
E-statement

信用卡 或 銀行戶口方式扣數
Credit card or Direct debit

適用全港 Esso油站
All Esso stations applicable

請填妥申請表及連同下方所需文件寄回：
Please complete the application form and return it with the required documents below:

新蒲崗五芳街12號利景工業大廈5樓511室
Ft 511, 5/F, Lee King Ind Bldg, 12 Ng Fong St, San Po Kong, Kln.

所須文件：
Required documents :

1. 申請人、公司負責人之香港身分證 (如申請人與牌簿持有人不同，請一併附上二人之香港身分證)
Applicant's or Company Charge HK ID Card (if the applicant is not the same as the registered owner of the vehicles, please attach BOTH HKID)
2. 香港車輛登記文件 (包括所有申請之車輛)
HK Vehicle Registration Document(s) of all vehicle(s) attached along with this application
3. 申請人、公司負責人之住址証明文件 (最近一個月之賬號)
Applicant's or Company Charge Latest residential address proof issued within the last 1 months
4. 商業登記証及公司註冊証 (如牌簿不同公司持有，請一併附上二間之商業登記証及公司註冊証)
Business Registration & Certificate of Incorporation (if the applicant is not the same as the registered owner of the vehicles, please attach both  Business Registration & 
Certificate of Incorporation)
5.香港華人會計師公會會員証
The Society of Chinese Accountants & Auditors (SCAA) Member card

如果文件交齊，完成批核後，我們最快會於大約4個星期後以平郵方式郵寄油卡給你！
If the documents are in line, after the approval is completed, we will mail you the oil card by ordinary post in about 4 weeks!

付款方式：(可選信用卡 或 銀行戶口扣數）
Payment method : (Credit card or Direct debit)

** 信用卡扣數：（填寫申請表下部位置）
For credit card payment (please fill the application form in below )

扣數是三日扣一次，換言之，三日後就可以於信用卡內查閱扣數金額，因為信用卡一個月寄一次賬單，等同月結，每月按信用卡月結單付款便可以（信用卡公司有1.8%行政費收取）
To credit in every 3 calendar days per each time , you can check online banking in each transaction. The credit card payment is ready to settle in each monthly.  (1.8% adminis-
tration charges from credit card company)

** 銀行戶口扣數：(填寫直接付款授權書）
For direct debit payment (please fill the direct debit authorization form)

銀行戶口扣數每星期扣數一次，請小心填寫並請查閱樣本，授權書須自行列印填寫，銀行需收正本，請連同申請表及所需文件一併寄回（銀行戶口扣數沒有任何手續費）
To direct debit payment in every week per each time.Please print out the “direct debit authorization form” and careful fill in form (attached sample for your informa-
tion).Please return us the original direct debit authorization form, application form and document required. (No administration charges for direct debit payment)

新蒲崗五芳街12號利景工業大廈5樓511室                                                                           : (852) 3188 0522
Ft 511, 5/F, Lee King Ind Bldg, 12 Ng Fong St, San Po Kong, Kln.                                : (852) 2151 9733
Website : www.starone.com.hk           Email : admin@starone.com.hk                         : (852) 5545 6456



個人 / 公司資料 Personal / Company  Information

申請人姓名 / 公司名稱 Name in Chinese / English

公司負責人姓名 Name in Company Charge (Chinese / English) **

身分證號碼 HK ID Card No.

商業登記証號碼 BR No. **

手提電話 Mobile Phone No. 

公司電話 Office Tel No. **

傳真號碼 Office Fax No. **

住宅地址 Residential Address ( 郵政信箱恕不接受 P.O.Box are not acceptable )

Mr. 先生               Miss. 小姐                Ms. 女士                Company 公司

以公司名義申請必須填寫 Must Fill in For Company Apply ** 請以英文正楷填寫 Please Complete Form in English (BLOCK LETTERS)

月結單收取方式 Statement
自行登入網站，查閱月結單 (免費) By Website Login (Free)

郵寄月結單 (港幣$10 / 月) By Post (Statement Fee of $10/per month)
信用卡付款授權書

Credit Card Direct Debit Authorization Form

信用卡號碼
Credit Card No.
持卡人姓名
Card Holder Name
發卡銀行
Issuing Bank

持卡人簽名
Authorized Signature

______月 MM / 年 YY______
有效日期 Expiry Date
聯絡電話
Phone No.

收款之一方 (受益人) Name of party to the credited (The "Beneficiary") , 澳之星有限公司 
Star One Ltd.
本人現授權本人下述之發卡銀行，根據受益人每次給予本人下述之發卡銀行之指示，自本人之
信用卡賬戶內扣取本人之貸款及有關費用予上述受益人。
I hereby authorize my below named Bank to effect transfers from my credit card account 
to that of the above named beneficiary in accordance with such instructions as my Bank 
may receive from the beneficiary every time.
使用信用卡需繳付1.8%信用卡行政費。
A administration fee of 1.8% is required to use the credit card.
本授權書將繼續生效直至另行通知為止。
This authorization shall have effect until further notice.
本授權書於下述信用卡有效期仍然生效。
This authorization shall have effect after the 
expiry date of the credit card stand below.

車輛登記資料 Vehicle Registration Information
1. 2. 3.

4. 5. 6.

申請人同意上述合約條款及聲明簽署：(並蓋章，如適用)
Signature of Applicant's (with company chop if appropriate)

 

_____________________________________________________________

日期 Date：

X

油價根據當日油站錶面價而定，機場油站按錶面計算無折扣。
Fuel rate is according to up-to-date fuel prices at gas station. Discount does not apply to 
station at Airport.
油價折扣如有任何更改，將會另行通知。
Star One Ltd. reserves the right to make changes with prior notice to the fuel rare rebate.
所有條款均以港幣結算。
Currency in Hong Kong Dollar.
油價隨時調整，一切變動以油站公佈為準。
Fuel price is vary, fuel price is adjusted according to up-to-date prices at gas station.
油卡為本公司之財物，客戶不得轉讓及外借。
The fuel card only applies to the registered vehicle and company.
本公司保留隨時修改或停止使用此卡的權利。
Star One Ltd. reserves the right to discontinue misuse card of account.
如遺失油卡，需向本公司報失，以傳真作實，24小時後才能生效，期間之賬項仍須客戶全數負責。
Please report loss of card in writing by fax as soon as reasonably practicable, we will call you 
for confirmation after receive, this notice of terminative card will be effective after 24 hours 
from the dated of confirmation by us, during this time, you are liable to repay the all amount.
如未能付清欠款，本公司有權採取法律行動及加收全數百份之二十五作為行政費用。
If you cannot recovering all outstanding or overdue amount, we have the right to charge 25% 
administrative fee for handling service.

合約條款 Terms and Conditions

聲明及簽署 Declaration and Signature

營業地址 Business Address ** ( 郵政信箱恕不接受 P.O.Box are not acceptable )

電郵地址 Email Address

註：閣下提供之電郵地址會用作與澳之星有限公司通訊，包括但不限於選擇收取電子月結單及其他
宣傳 / 推廣資訊。By email to correspondence address, including but not limited to collect of 
E-statement ,marketing, promotional activities purpose.

簽署時請細閱以下聲明：
Please read before signing : 

本人証實以上各項資料均屬詳實。本人同意貴公司向任何有關方面查詢。本人同時明白此申請表乃澳

之星有限公司之所有物，不論申請批准與否，均可由貴公司保管。如申請獲澳之星有限公司接納，本

人願意遵守油站優惠合約內之條款，並接納貴公司可隨時作出修改，本人清楚明白承擔清還賬項全數

之責任，而澳之星有限公司可保留一切追討之權利。

I declare that all information on this application is true and complete. I authorize you to confirm 

it from whatever source you choose. I understand that this application form remains the 

property of Star One Ltd if my application is accepted by Star One Ltd, I agree to be bound by 

the terms of the Fuel Credit Agreement as amended from time to time by Star One Ltd Also, I 

understand to take responsibility to settle the overdue amount until clearance. However, Star 

One Ltd. will reserve the right to take further action for collection.

●

●

●

●

●

●

●

●

X

澳之星有限公司 ESSO 油卡申請表
The Esso Card Application Form

Tel  : 3188 0522

澳之星有限公司 STAR ONE LTD.

www.starone.com.hk
admin@starone.com.hk

香港華人會計師公會會員証
The Society of Chinese Accountants & Auditors (SCAA) Member card

SCAA

只供香港華人會計師公會會員及親屬申請
For member and family of The Society of 
Chinese Accountants & Auditors Apply only



                       STAR ONE LIMITED



                       STAR ONE LIMITED

由本公司填寫 由本公司填寫

填上銀行名稱：如中國銀行...

戶口持有人之英文姓名 (請以正楷填寫)

如不清楚可向相關銀行查詢

戶口持有人簽署 
(必須以戶口簽署相同)可漏空

漏空

注意！如有任何更改，請先刪去錯誤內容，在旁邊更正後加上簽署
切勿使用任何塗改液或塗改筆等改錯工具

不用填寫不用填寫

不用填寫

此表格只接受單面印刷



 

一般銀行編號名單 

 

注意：由於銀行編號眾多，未能全數列出。如閣下之自動轉帳付款戶口之銀行編號未有出現在下列名

單，請向相關銀行或致電本公司查詢。  

 

003  
STANDARD CHARTERED BANK (HONG KONG) LIMITED 

004  
THE HONGKONG AND SHANGHAI BANKING CORPORATION LIMIT ED 

009  
CHINA CONSTRUCTION BANK (ASIA) CORPORATION LIMITED 

012  
BANK OF CHINA (HONG KONG) LIMITED 

015  
THE BANK OF EAST ASIA, LIMITED 

016  
DBS BANK (HONG KONG) LIMITED 

018  
CITIC KA WAH BANK LIMITED 

020  
WING LUNG BANK LIMITED 

024  
HANG SENG BANK LTD 

025  
SHANGHAI COMMERCIAL BANK LTD. 

035 
WING HANG BANK LTD. 

040  
DAH SING BANK, LTD. 

041  
CHONG HING BANK LIMITED 

043  
NANYANG COMMERCIAL BANK, LTD. 

128 
FUBON BANK (HONG KONG) LIMITED 

185  
DBS BANK LTD. HONG KONG BRANCH 

 

Source of Data : Hong Kong Interbank Clearing Ltd (data as at 29.1.2009) (Website: http://www.hkicl.com.hk) 


